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Verslag van de gecombineerde vergadering van het bestuur van de VBS 

met vertegenwoordigers van de werkgroepen. 
 

Dinsdag 29 oktober 2024, aanvang 19.30 uur. 
Wijkcentrum Stervoorde. 

 
 

 

 

Aanwezig 

Ineke van Vliet, Robert Flinterman, Joke Eijkelhof (Bestuur VBS), Jacob Schot (BO de Strijp), 
Zornitsa Dimitrova, Matthieu Linders, Nico van Geresteijn (BO Muziekbuurt), Trix Alexander, 
Sytske Hoogenboom (BO Steenvoorde Zuid), Thomas Miog (BO Steenvoorde Noord),  
Marianne Koot (Tai Chi Moy), Wim Nijhuis (Darten), Theo van Leeuwen (SC Muziekbuurt), 
Frans Batelaan ( Klaverjassen Muziekbuurt), Jos Reneman (Schilderen), Rinie van der Elst 
(Vrouwen Gespreksgroep), Leo Rollfs of Roelofs, Aad van Krevelen (Discussiegroep), Truus 
Hoekstra (Bingo). 

 
Afwezig (met kennisgeving) 
Martje Mollema (Yoga), Vera Wabbijn en Hedy, Ron en Carla Pasanea (Line Dance), Nan Weeder 
(Vrouwen Gespreksgroep), Magalie Hooi, Anthon de Wilde, Annemarie Bergsma (BO Steenvoorde 
Noord). 
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda 
De voorzitter Ineke opent om 19.35 uur de vergadering. Heet alle aanwezigen welkom en vraagt of 
iedereen de presentielijst heeft ingevuld. 

- Nico van Geresteijn wil een foto maken. is er iemand die niet op de foto wil? Dat moeten we 
vragen in verband met de privacy. 

- Een welkom aan de heren Aad van Krevelen en Leo Rollfs of Roelofs. Zij zijn hier als 
vertegenwoordigers van de Discussiegroep. Na het vertrek van Emy Gideonse hebben zij het 
stokje overgenomen. 

- Robert heeft van de viering van ons 50-jarig bestaan een fotoboek gemaakt. Het ligt 
vanavond ter inzage.  

- Het bestuur heeft een overleg gehad met Brenda Mol (wijk coördinator voor 12 
huisartsenpraktijken in Rijswijk). Zij richt zich op het opzetten en verbeteren van domein 
overstijgende samenwerking, zodat de patiënt beter op de juiste plek geholpen kan worden. 
Zij heeft ons activiteitenboekje ontvangen en dit doorgestuurd naar de 12 huisartsen. 

 
2. Ontvangen stukken 

- Gemeente Rijswijk (Kim Nossent). Bericht van ontvangst van onze subsidieaanvraag 2025. 
- Robert heeft een concept medegebruik overeenkomst Lucas Onderwijs – VBS ontvangen van 

de directeur van de CBS Melodie (Kajel Singh). We komen hierop terug bij agendapunt 5. 
- Martje Mollema heeft op 25 oktober een mail gestuurd met haar “Algemene Voorwaarden 

Yogales Vereniging Buurtraad Steenvoorde”. Op 29 oktober is haar eerste proefles. 
  
Verzonden stukken 

- Joke heeft bij Rijswijk Doet onze vacature voor een 4e bestuurslid aangemeld. Taak: het 
aantrekken van nieuwe (incidentele en wekelijkse) activiteiten. Ook zou hij/zij een rol kunnen 
spelen bij het versterken van een aantal BO’s. 
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- Vanuit het VBS-secretariaat is er een uitnodiging voor het 50-jarig bestaan van de VBS 
gestuurd naar de vertegenwoordigers van de werkgroepen. We bespreken het jubileum bij 
agendapunt 3. 

- In de tweede helft van augustus werden onze nieuwe Activiteitenboekjes rondgebracht door 
vrijwilligers van onze BO’s. Hartelijk dank daarvoor.  

- Drie reacties kregen wij op ons bericht op pagina 2, dat er ruimte is voor nieuwe activiteiten. 
Een bestaande huurder in Stervoorde vroeg ons of er mensen de repetities van hun koor als 
toehoorder willen bijwonen. Een andere vraag kwam van iemand, die zijn professionele 
praktijk als Mental Coach onder de vlag van de VBS wilde uitoefenen. Beide aanvragen 
konden wij niet inwilligen. 

- Martje Mollema kwam als derde met de vraag om Yogalessen bij ons te verzorgen. Vanaf 
november geeft zij bij ons op dinsdagmiddag van 13.00 – 14.00 uur les. Vanmiddag gaf ze 
een proefles. Die was volgeboekt. Er is zelfs een wachtlijst. Met dank aan Nieuwsblad Rijswijk 
voor hun artikel. 

- Joke heeft de VBS op 3 september aangemeld als lid van de Landelijk Samenwerkingsverband 
Actieve Bewoners (LSA). Wij ontvingen al geruime tijd hun nieuwsbrieven. Omdat we sinds 
kort zekerheid hebben over de opvolging van André Pattenier voor het bijhouden van onze 
website was dit een goed moment. Ons oud-bestuurslid Onno Boks doet dit sinds augustus 
voor ons. 

- Robert heeft een reservering gedaan bij Fong Shou op zaterdag 23 november, vanaf 18.00 
uur. Joke heeft de uitnodiging gestuurd naar de BO’s en Werkgroepen. 

- Joke heeft op 8 oktober onze gebruikers van Stervoorde gevraagd om hun rooster voor 2025 
door te geven. Binnenkort hebben we hierover een gesprek met Welzijn Rijswijk. 

- Het bestuur heeft jullie op 15 oktober gevraagd of we volgend jaar een busreis organiseren 
of dat we weer uit eten gaan. We komen hierop terug bij agendapunt 4. 

 
 
3. Verslag van de gecombineerde vergadering van dinsdag 26 maart 

- Bladzijde 3. De sleutel van de kast van de Bridge is zoek. We krijgen geen nieuwe sleutel. 
- Bladzijde 3. De leveringsvoorwaarden van Welzijn Rijswijk zijn nog niet ontvangen. 
- Bladzijde 3. Er is nog steeds geen nieuwe datum bekend voor een derde overleg over het 

beheer van Stervoorde. Binnenkort wordt er gesproken over de reservering van de zalen in 
2025. 

- Bladzijde 4. De viering van ons jubileum op 7 september was een succes. Nogmaals dank aan 
de jubileumcommissie. Jacob Schot is tevreden met het resultaat en Wim Nijhuis gaf aan, dat 
alle afspraken goed waren nagekomen. Trix Alexander gaf aan, dat het eten voortreffelijk 
was. 

- Joke heeft Welzijn Rijswijk (Mieke Ruigrok) namens het bestuur, een mail gestuurd met de 
vraag of Welzijn Rijswijk al plannen heeft om het 50-jarig bestaan van Stervoorde in 2025 te 
vieren. Zij antwoordde daarop, dat Welzijn Rijswijk hier geen rekening mee heeft gehouden. 
De aanwezigen vinden het een goed idee als de VBS hier aandacht aan gaat schenken. Het 
voorstel om een feestcommissie hiervoor in te stellen wordt aangenomen. Ineke, Jacob, 
Joke, Paul, Robert, Trix, Wim en Zora. (In alfabetische volgorde) willen hierin plaats nemen.  
Noot secretariaat: Later kwam Ton er ook bij.  

       Voor de volgende gecombineerde vergadering zullen ze bij elkaar komen.  
De notulen zijn hierbij ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Financiën 
Robert licht het e.e.a. toe: 
Het resultaat ligt naar verwachting rond het nulpunt. Voor de penningmeesters onder ons; dit 
resultaat is de optelsom van alle BO’s en Sociaal Cultureel. Dit resultaat komt op verschillende wijzen 
tot stand. Dat behoeft een toelichting. 
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VBS heeft baten(ontvangsten) en lasten(uitgaven). Het is echter niet zo dat alle baten of lasten (de 
grondslag voor de jaarrekening) gebaseerd zijn op de ontvangsten of betalingen (de bankafschriften 
zeg maar).  Een goed voorbeeld hiervan is de huur van de school in de Muziekbuurt. Die huur staat in 
de lasten, maar omdat we de factuur nog niet hebben gehad is deze huur nog niet betaald. Als de 
penningmeester van SC MB naar zijn bankrekening kijkt en denkt, ik kan nog wel wat uitgeven, dan 
gaan we dus het verlies is. Je banksaldo is niet leidend.   
 
Een andere situatie die vaak voorkomt is dat een BO meer geld wil uitgeven, maar het geld is op. De 
BO stuurt dan een verzoek voor meer geld naar het bestuur van de VBS.  
Het bestuur beoordeelt vervolgens of deze uitgave past binnen de doelstellingen én of er op 
totaalniveau ruimte is in het budget. Bij een goedkeuring wordt dan geld overgemaakt van de VBS-
hoofdrekening naar de rekening van die BO. Na uitgaaf/besteding bij die BO gaan die uitgaven de 
lasten in.  
Als een andere BO nog geld over heeft, betekent dit niet automatisch dat dit gebruikt kan worden 
voor extra activiteiten. Het bestuur moet eerst kennisnemen van die uitgave en goedkeuring geven. 
Als een activiteit onverwacht plaatsvindt zonder goedkeuring, kan dit leiden tot een onverwacht 
verlies. Dit benadrukt opnieuw dat beslissingen over uitgaven niet gebaseerd kunnen zijn op 
individuele banksaldi. 
 
Als jullie nog iets willen organiseren, overleg dit dan eerst met het bestuur. En onthoud: we kunnen 
niet sturen op basis van afzonderlijke bankrekeningen. 
 

- Er is te weinig animo voor een busreis in 2025. De aanwezigen kiezen voor een etentje. 
- Wim Nijhuis (Darten) vraagt of ze dit jaar dartshirts mogen aanschaffen. 

 
 
5. Stand van zaken bij de bewonersorganisaties en de sociaal culturele werkgroepen. 
               Sociaal Cultureel Stervoorde 

- De Strandwalfestivalmarkt was op zaterdag 14 september met Truus Hoekstra en Jos 
Reneman. Bedankt voor jullie inzet. Er was veel aanloop en ze moesten veel vragen 
beantwoorden. De organisatie had alles heel goed verzorgd voor alle vrijwilligers. Leerpunt: 
tijdig “relatiegeschenken” aanschaffen. 

- De Tai Chi heeft na het verschijnen van ons Activiteitenboekje 30 nieuwe inschrijvingen. Ook 
stond er een artikeltje in Nieuwsblad Rijswijk en werd er reclame gemaakt op Facebook. Met 
zoveel leden lijkt het logisch, dat het gebruik van de grote zaal blijvend is. 

- Jos Reneman (Schilderclub) is druk bezig met het 45-jarig bestaan van de club. De expositie 
“45 jaar Schilderclub” op 27 maart 2025 wordt geopend door de burgemeester. De locatie is 
nog niet bekend. Stervoorde of de expositieruimte in het Huis van de Stad. Hierover is 
volgende week een gesprek op het stadhuis. 

- Bij het Darten zijn 3 nieuwe leden. Door het vertrek van anderen is de sfeer nu verbeterd. 
- The Swinging Oldtimers verzorgen ook dit jaar in december weer een gratis Kerstconcert in 

Stervoorde. 2025 zal in het teken staan van 80 jaar bevrijding. 
 
Sociaal Cultureel Muziekbuurt.  

- Op 23 oktober zou er een overleg met Kim Nossent van de gemeente zijn over de huursom, 
voor het gebruik van ruimten in de Brede School Muziekbuurt. Deze afspraak ging helaas niet 
door, omdat zij eerst nog het een en ander wil uitzoeken met “de andere partij” 
(schoolbestuur Lucas). Wordt vervolgd. 

- De Klaverjasclub heeft er 5 nieuwe leden bij gekregen door het activiteitenboekje. 
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- BO Steenvoorde Noord heeft een nieuwe website. Complimenten voor Anthon de Wilde, die 
de heeft gemaakt. BO Steenvoorde Zuid en BO Muziekbuurt zijn geïnteresseerd in de opzet 
hiervan. 

- BO Steenvoorde Noord verzorgt op 1 november een Catwalktraining voor jongeren. De 
Burendag was erg geslaagd. Er waren 200 deelnemers. De BO Steenvoorde Noord heeft de 
Ponyweide ondersteund bij hun viering van de Burendag. Er wordt gewerkt aan het 
opstarten van een eigen Zwerfafvalbrigade. In de zomer werden er ijsjes uitgedeeld. 

- De BO Muziekbuurt en de BO Steenvoorde Zuid hebben in augustus, gelijk met het nieuwe 
activiteitenboekje, een flyer rondgebracht. Daarin wordt gevraagd om nieuwe bestuursleden 
en nieuwe vrijwilligers. Voor het bezorgen kregen de vrijwilligers hiervoor deze keer 3 cent. 
Alleen BO Steenvoorde Zuid heeft hierop één reactie binnengekregen. 

- DE BO Muziekbuurt overweegt om weer activiteiten te organiseren in Studio Welzijn. Omdat 
dit gebouw op korte termijn zal worden afgebroken kan dit slechts voor een korte periode. 
Hierover is contact met wijkconsulente Caroline van der Poel van Rijswijk Wonen. Gedacht 
wordt aan een openbare vergadering voor de wijkbewoners. 

- De BO Steenvoorde Zuid heeft een enquête gehouden tijdens de Burendag. Hieruit zijn een 
aantal nieuwe vrijwilligers voortgekomen, die willen helpen. Na de Halloween wordt er ook 
aandacht geschonken aan Sint Maarten. 

- De BO de Strijp viert ook dit jaar weer Halloween. Er wordt druk gewerkt aan de 
Sinterklaasviering in de Sporthal. Vandaag is het nieuwe Buurtnieuws uitgekomen. In 
december is er weer een feestbingo in de kantine van het sportpark. 

 
 
6. W.v.t.t.k. 

- Wie willen er een stapeltje nieuwe activiteitenboekjes neerleggen in openbare gebouwen? 
- De volgende gecombineerde vergaderingen zij op dinsdag 14 januari, woensdag 26 maart en 

woensdag 29 oktober. 
- De Algemene Leden vergadering is op dinsdag 13 mei. 

 
 
7. Rondvraag 

- De aanwezigen geven er de voorkeur aan om in 2025 het jaarlijkse etentje plaats te laten 
vinden in Rijswijk. Suggesties zijn: Made in Italy en een maaltijd in Stervoorde verzorgd door 
een cateraar, bijvoorbeeld Hageman. 

- Jos Reneman vraagt of het klopt, dat Welzijn Rijswijk op de donderdagmiddag taalles geeft in 
de VBS kamer. Joke antwoordt, dat dit inderdaad het geval is. Echter, als de VBS de kamer op 
donderdagmiddag nodig heeft, wij voor gaan. 

- Jos Reneman wil graag een vacature plaatsen op Rijswijk Doet. Zij is door hen hiervoor 
doorverwezen naar het VBS-bestuur. 

 
 
8. Sluiting 
Ineke sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje. 
 
 
 

 
 
 
 
 


